

Service Agreement

This agreement has been entered into this day the 05/01/2026 between

SHAMOUS AL AHSA CONTRACTING EST.

C.R: 2055104064

Al Jubail, K.S.A (hereinafter referred to as Fist Party) and **Afrah Thaqran Al-Mutairi Agricultural Company**

CR: 1128192699

(Hereinafter referred to as Second Party) Whereas, First Party is a Contractor of Refineries, Petrochemical, EPC and other companies, and Second Party, after discussion, has agreed to provide subcontractor services to execute construction, engineering & maintenance work in companies to First Party on the following terms and conditions:

1. While First Party shall be responsible for I. D's, passes, etc. Second Party shall provide the required documents. Second party will execute all works delegated by first party.
2. The Second Party shall be responsible for workmen's wages, insurance, medical and other benefits of their employees provided to first party.
3. Both parties reserve the right to cancel the contract by giving one-month prior notice in writing.
4. This agreement is in accordance with Saudi Commercial Laws and Regulations. Any disputes which cannot be resolved mutually and amicable shall be referred to Saudi Laws in KSA only.
5. Upon ending the contract, the second party shall be responsible to return the first party all ID cards/gate passes issued for their service rendered.
6. Payment shall be made within 45 days from the date of receipt of Second party's invoice attached with work sheet, approved by first party's authorized representative.

In witness whereof, both the parties hereto have signed this agreement for a period of three years from 05/01/2026 to 04/01/2029.

اتفاقية الخدمة

تم إدخال هذه الاتفاقية في هذا اليوم 05/01/2026 م بين كل من:

مؤسسة شموس الاحساد للمقاولات

2055104064

الجبيل، العربية السعودية (شار إليها فيما بعد الطرف الأول)

شركة أفراح ثقران المطيري للزراعة

1128192699

{شار إليها فيما بعد بالطرف الثاني} في حين، الطرف الأول هو المقاول من المصافي، البتروكيميائيات، أي بي سي، وصناعات أخرى والطرف الثاني بعد المناقشة، وافق على تقديم خدمات المقاولات من الباطن لتنفيذ أعمال إنشائية وهندسية، أعمال الصيانة في الشركات وخدمات دعم الصيانة الأخرى إلى الطرف الأول وفقاً للشروط والأحكام التالية:

1- يجب أن يكون الطرف الأول مسؤولاً عن بطاقات تعريف أو / وتصاريح الدخول من بوابة لفراد العمالة الطرف الثاني من أجل هذا الغرض إلى الطرف الأول. الطرف الثاني سيتم تنفيذ أعمال الفحص والتفتيش الهندسي من قبل الطرف الأول.

2- يوفر الطرف الثاني العاملة المطلوبة ومعدات إلى الطرف الأول وذلك من أجل إكمال نطاق العمل في شكل وفائق متباين

3- لكل الطرفان الحق في إلغاء الاتفاقية وذلك باخطار مسبق كتابياً في غضون شهر

4- هذا الاتفاق هو وفقاً للقوانين والأنظمة التجارية السعودية. بحال أي نزاع لا يمكن حل بعضها بعضاً وودي لقوانين المملكة العربية السعودية في المملكة العربية السعودية فقط

5- على إنهاء العقد يتلزم الطرف الثاني مسؤولياً في العودة جميع بطاقات تعريف أو / وتصاريح الدخول أصدرت لخدمتهم المقدمة إلى الطرف الأول.

6- يجب أن يتم الدفع في غضون 45 يوماً من تاريخ استلام الفاتورة الطرف الثاني تلقى مع ورقة عمل التي وافقت عليها مثل مفوض من الطرف الأول.

بالشهادة، تم الاتفاق بين كلاً من طرفين ووفقاً للاتفاقية وذلك لمدة ثلاثة سنوات بدءاً من 05/01/2026 على 04/01/2029 م

الطرف الأول:

مؤسسة شموس الاحساد للمقاولات

الطرف الثاني:

شركة أفراح ثقران المطيري للزراعة

رقم الموحد: 7051964208 | رقم المسجل: 1128192699 | رقم الاشتراك: 375375

شركة أفراح ثقران المطيري للزراعة

رقم الوثيق: 675958 | تاريخ الطلب: 10/01/2026 | رقم الطلب: 89436672

تقديم الطلب

أفراح ثقران المطيري للزراعة

تم بناء على طلب المشتري ودون ادنى مسؤولية على شركة الشريكه والمتتحقق مسح



www.saacidchambers.sa QR

ING EST.

ultural Company

